

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS, ACADEMIC YEAR 2022-2023

TERM 1

Grade: 3

Week: 13

Value : Being Responsible

Date: 21.11.2022 – 25.11.2022

Skill : Independent Learner

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	<p>التمييز بين الأساليب النحوية: أسلوب التعجب - أسلوب النداء - أسلوب الاستفهام - أسلوب النهي: أن يوظف الطالب كل الأساليب توظيفاً صحيحاً تحدثاً وكتابة - أن يميز الطالب بين الأساليب - أن يجيب الطالب على أنشطة الكتاب مع ورقة عمل مصاحبة .</p> <p>ملاحظة هامة : اختبارات الاستماع والتحدث ستعقد الأسبوع القادم بداية من 21-11-2022 خلال حصص اللغة العربية فأرجو من الطلبة التدريب جيداً على التحدث من خلال المواضيع المرسله عبر البريد الإلكتروني من معلم الصف.</p> <p>الإملاء يوم الأربعاء 23/ 11/ 2022 على الكلمات التالية: الزهرة - نصيحة - يملؤه - أثناء - منزعج - انتبه - حكيماً - متعجباً .</p>	<p>العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية.</p>
Arabic-General	<p>درس رائد الفضاء.</p> <p>القراءة : قراءة المفردات الجديدة وفهم معانيها واستخدامها في جمل من إنشائه.</p> <p>الاستماع : الاستماع إلى النص جيداً والإجابة عن الأسئلة وفهم المعنى العام له والفكرة الرئيسية.</p> <p>ملاحظة هامة : اختبارات الاستماع والتحدث ستعقد الأسبوع القادم بداية من 21-11-2022 خلال حصص اللغة العربية فأرجو من الطلبة التدريب جيداً على التحدث من خلال المواضيع المرسله عبر البريد الإلكتروني من معلم الصف.</p> <p>الإملاء يوم الأربعاء 23/ 11/ 2022 Dictation on Wednesday على الكلمات التالية: رائد الفضاء _ الطول _ عناء _ سفينة فضائية _ حائط _ كواكب _ أكياس _ مجفف _ عدة _ حول.</p> <p>Important note: Listening and speaking tests will be held next week, starting from 11-21-2022, during Arabic language classes. ask students to practice speaking well through the topics sent via e-mail from the class teacher</p>	<p>العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية</p>
Islamic Studies – Arabic	<p>*شروط الصلاة *أن يعدد شروط صحة الصلاة. *أن يبين مبطلات الصلاة.</p>	<p>Power point, Work book, Work sheet, Quiz.</p>
Islamic Studies – English	<p>Lesson: Belief in the angels *Identify the facts about Angels. *Compare and contrast between Angels and humans. *Explain the jobs of Angels Gibreel, Ridwan, Malik, Israfeel and Angel Mika'eel.</p>	<p>PowerPoint, Textbook, Notebooks, Activity sheets & videos.</p>



AL AIN JUNIORS SCHOOL

Moral Science	Caring for our bodies Cleanliness and ways to take care of our body	PPT, LP, Smart board, notebooks, coloring material, worksheets.
English	*To retrieve and record the main idea from a historic fiction text. *To identify the elements of a historic fiction text. *To identify explicit and implicit information in a fiction text. *To identify the adjectives and to construct sentences using adjectives. *Spelling set: - Material, Medicine, Natural, Plain, Rain, Medal, Meet, Berry, Affect, Neighbour.	English textbook, Workbook, Notebook, Pocket Dictionary
Math	*Classify different types of Triangles. *Describe position on a 2-D grid as coordinates in the first quadrant. *GL Practice 11– Term 1 (Monday).	PowerPoint, Quizzes, Pupils Book 4A, 4B, 4C, Protractor.
Science	Habitat Recognize the dangers of change in habitats caused by nature and human.	Textbook, Notebook, Assignments, PowerPoint, Live worksheets, Short videos, MS Forms, Quiz, Stationary.
Geography	Time Zone *Explore how time zone occurs. *Calculate time zone for different cities.	PPT, Coloring materials, Notebook.
Computer Science	REVISION: - How computer works. PRACTCAL: - Students will create real life images, insert text into the images, copy and paste.	Text Book, Note book, PPT.
UAE Studies – Arabic	مراجعة عامة علي الدروس المقررة و التدريبات و الأنشطة تذكير مشروع الفصل الأول ابحث عن احدد الموضوعات التاليه صمم صوره عن كواكب المجموعه الشمسية صمم مطويه عن خطوات قيام الاتحاد	عمل أوراق . تقديمي عرض الكتاب . صفية أنشطة المدرسي



AL AIN JUNIORS SCHOOL

UAE Studies – English	New ideas for natural resources.	PPT, Textbook, Online resources.
Urdu	، سازی حرفی الفاظ حرفی، چار تین، حرفی اعادہ - دو کرسکیں۔ خیرہ الفاظ حاصل نیا ذ سکیں سیکھ پڑھنا لکھنا کے نام پھلوں پھلوں اور	Text book, Note book, Power point – activity sheet, Internet resources.
French	Des activités à-propos les leçons précédentes.	Internet resources, Note Book, Text book.
MEP	Risks Threatening our World The environment, the risks surrounding it and the importance of preserving it.	Notebook, MEP book, Coloring materials.
Spelling Set	Material, Medicine, Natural, Plain, Rain, Medal, Meet, Berry, Affect, Neighbour.	Weekly – End of the week task

Class Teachers: Ms. Alexandra - Grade 3A, Ms. Shiny - Grade 3B, Ms. Pinju - Grade 3C,
Ms. Asma - Grade 3D (Year Leader) and Ms. Midhuna – 3C.

A Quote:

“The best way to predict your future is to create it”